
 

 

Treść interpelacji radnej Wioletty Paprockiej-Ślusarskiej  
w sprawie szpitali jednoimiennych na Mazowszu 

działając na podstawie § 22 pkt. 1, 2 Regulaminu Obrad Sejmiku, składam na ręce Pana 

Przewodniczącego interpelację do Zarządu o następującej treści; 

Proszę o podanie informacji dotyczących szpitali jednoimiennych na Mazowszu, którego organem 

prowadzącym jest Samorząd Województwa Mazowieckiego: 

- czy szpitale nadal pracują w trybie szpitali jednoimiennych, jeśli nie to w jakich częściach został 
oddany do użytku innych pacjentów; 

- jak wygląda rozliczenie kontraktu NFZ w okresie działania szpitala jednoimiennego; 

- kto i w jakim stopniu doposażył szpital w związku z przeznaczeniem go na szpital jednoimienny; 

- jak wygląda sytuacja finansowa tych szpitali: luty 2020 i lipiec 2020; 


